2009植物生物学研讨会
（第一轮通知）
    为展示植物发育、环境应答和分子进化等研究领域的最新成果，探讨分子遗传学、基因组学和系统生物学研究技术的发展，中国植物学会、中国细胞生物学学会和中国遗传学会拟联合于2009年8月10日到14日在山东烟台举行“2009植物生物学研讨会”。研讨会将邀请国内外从事植物生物学研究的知名学者，就相关的热点和前沿问题进行广泛交流。相信本次研讨会既能为与会代表搭建展示自己研究成果的平台，又能为与会代表提供学习和合作的机会。
本研讨会向国内所有相关研究单位的研究人员、研究生、大学生开放。限定参加人数200人，额满为止（以交注册费先后为序）。

1. 主办和承办单位

主办单位：中国植物学会

              中国细胞生物学学会

              中国遗传学会
承办单位：Journal of Integrative Plant Biology（JIPB）
              烟台大学

二. 会议时间、地点、网站和语言
时间：2009年8月10日—14日

地点：山东省烟台市东海宾馆

网站：www.jipb.net/jipbsymposium
语言：中文和英文

三．会议学术和组织委员会

学术委员会

主席： 许智宏院士  武维华院士
副主席（按姓氏拼音排序）：刘春明  瞿礼嘉  孙大业  薛勇彪  左建儒
委员（按姓氏拼音排序）：

	Katie Dehesh
	Annie Mie Emons
	Clive Lloyd
	William Lucas
	Klaus Palme

	Martin Parry
	Rowan Sage
	Mark Tester
	安黎哲
	丁彪

	葛颂
	巩志忠
	韩兴国
	黎家
	林辰涛

	刘栋
	刘重持
	马红
	钱前
	唐克轩

	宋纯鹏
	万建民
	谢道昕
	王志勇
	薛红卫

	杨贞标
	于军
	张大兵
	张立新
	


组织委员会

主任：刘春明

副主任：郭善利 崔金钟

委员（按姓氏拼音排序）：
	陈凌凤
	贺萍
	郭承华
	刘凤红
	刘知德

	刘俞斌
	柳瑞雪
	李国栋
	教亚丽
	Johan Olausson

	孙旭涛
	徐世艾
	赵丽惠
	赵吉强
	周雪莹


四. 会议分组
1．细胞与发育生物学

代谢生物学与生物化学

信号转导与胁迫和应答

2.  系统生物学与分子生理学
生态与进化生物学

五. 会程安排

2009年8月10日      报到 
2009年8月11日      开幕式和大会交流
2009年8月12日      分组交流及闭幕式

2009年8月13日上午  顶尖科学杂志的编辑技巧（William Lucas教授主持）       
2009年8月13日下午  参观烟台大学实验室
2009年8月14日      代表离会或会后考察（长岛）
六. 会议注册
参会代表人民币950元，中国植物学会、中国细胞学会和中国遗传学会会员可根据各学会会员折扣比例享受相应优惠（凭会员证或会员编号），报到当天可申请加入各学会（会议签到处准备各学会申请材料）；家属700元；研究生550元（凭学生证）。
注：2009年6月30日前注册，会议注册费将在上述基础上优惠5%。注册费不包含会后考察费用。
七. 会议报告和会议论文集
    参会人员需向“2009植物生物学学术研讨会”大会秘书处提交不超过500字的英文论文摘要。摘要包括题目、作者、单位、摘要和关键词，第一或通讯作者的联系方式。提交摘要的截止日期为2009年6月30日，会前将出版会议摘要集，会后将选取优秀论文在JIPB发表。
    注：提交注册费后摘要方可被会议摘要集收录。
八. 住宿（烟台市东海宾馆）：
豪华套间（7套）：600元/间
普通标准间：120元/床位；研究生100元/床位

九. 会议执行秘书及联系人

陈凌凤  JIPB编辑部 13161594205  010-62836133  chenlf@ibcas.ac.cn

柳瑞雪   烟台大学   13668656094  0535-6902699  plantbiology2009@163.com
周雪莹   烟台大学   13805350581  0535-6904913  plantbiology2009@163.com
“2009植物生物学研讨会”
第一轮通知回执
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1. 通过大会网站注册，并尽快缴纳注册费。

2. 注册费

通过银行转账，请汇至：

户    名：中国植物学会
开户银行：中国农业银行北京西单北支行
账    号：020101040002984
通过邮局汇款，请汇至：

北京市海淀区香山南辛村20号中科院植物所
《植物学报》（英文版）

邮政编码：100093
请在附言注明“烟台会议注册费及汇款人姓名”。
有意参加者，请于2009年4月15日前发送第一轮通知回执
Plant Biology Symposium 2009

First announcement
    In order to give researchers and students the latest developments in the field of plant development, molecular evolution and plant environmental responses, and to unravel the development of molecular genetics, genomics, and system biological tools and techniques, the Botanical Society of China, the Chinese Society for Cell Biology and the Genetics Society of China will jointly hold “Plant Biology Symposium: 2009” in Yantai, Shandong Province. The symposium will take place from August 10 to 14, 2009. All speakers will be senior plant scientists who are recognized both at home and abroad for their excellence. The symposium will, without a doubt, provide not only a platform for the potential participants to show their achievements, but also offer a golden opportunity to discuss, study and explore possible future collaboration with like-minded.

1. Sponsors and Organizers 
Sponsored by：
Botanical Society of China 
            
Chinese Society for Cell Biology 
            
Genetics Society of China 

Organized by: 
Journal of Integrative Plant Biology（JIPB）

            Yan Tai University 

2. Date, Place, Website and Official Language
Date: Aug 10 to 14, 2009

Place:  Donghai Hotel, Yantai, Shandong Province
Website: www.jipb.net/jipbsymposium
Official language: Chinese and English

3． Academic and Organizing Committee
Academic Committee
Chair: Wei-Hua Wu and Zhi-Hong Xu

Associate Chair (In alphabetical order): Chun-Ming Liu, Li-Jia Qu, Da-Ye Sun, 

Yong-Biao Xue and Jian-Ru Zuo
Members (In alphabetical order):
	Li-Zhe An
	Katie Dehesh 
	Biao Ding
	Annie Mie Emons
	Song Ge

	Zhi-Zhong Gong
	Xing-Guo Han 
	Jia Li
	Hong Ma
	Chen-Tao Lin

	Dong Liu
	Zhong-Chi Liu
	Clive Lloyd
	William Lucas
	Klaus Palme

	Martin Parry
	Qian Qian
	Rowan Sage
	Ke-Xuan Tang
	Mark Tester

	Chun-Peng Song
	Jian-Min Wan
	Dao-Xin Xie
	Zhi-Yong Wang
	Hong-Wei Xue

	Zhen-BiaoYang
	Jun Yu
	Da-Bing Zhang
	Li-Xin Zhang
	


Organizing Committee

Chair: Chun-Ming Liu

Associate Chair: Shan-Li Guo, Jin-Zhong Cui

Members (In alphabetical order):

	Ling-Feng Chen
	Ping He
	Cheng-Hua Guo
	Feng-Hong Liu
	Zhi-De Liu

	Yu-Bin Liu
	Rui-Xue Liu
	Guo-Dong Li
	Ya-Li Jiao
	Johan Olausson

	Xu-Tao Sun
	Shi-Ai Xu
	Li-Hui Zhao
	Ji-Qiang Zhao
	Xue-Ying Zhou


4. 
Symposium Themes
1.
Cell & Development Biology


Metabolic Biology & Biochemistry

Signal Transduction & Stress Response

2.
Systems Biology & Molecular Physiology


Ecology & Evolutionary Biology

5. Symposium Programme 
Monday,
Aug 10
 
Registration
Tuesday, Aug 11

Opening ceremony and symposium & oral sessions
Wednesday, Aug 12
 
Symposium & oral sessions and closing ceremony
Thursday, Aug 13 A.M.
Workshop on editorial skills for high-level international journal 
(Host: Prof. William Lucas)

P.M.
Visit laboratories at Yan Tai University
Friday, Aug 14
Departure or scenic tour (Changdao)

6. Registration

     For general participants, registration fee will be RMB 950. Members of the Botanical Society of China, or Chinese Society for Cell Biology or Genetics Society of China, according to the constitution, will receive a corresponding discount (on production of membership card or membership number); Participants will be allowed to apply for membership to any of societies referred above (application forms will be available); The registration fee for family members will be RMB 700; On production of a student card, the register fee will be reduced to RMB 550. Please note that participants who register before June 30, 2009 will receive five percent discount based on above preferential price. The registration fee will not include tour fee.

7. Abstract Submission
Participants may submit English abstracts to the symposium secretariat up until June 30, 2009. Abstracts should be no longer than 500 words. The abstract should include title, authorship, institution, a brief presentation of the work, and key words as well as contactable address of first author or corresponding author. A volume of abstracts will appear before the symposium and excellent papers will have an opportunity to be published in JIPB. Please note that abstracts will be included only if we received the registration fee.
8. Accommodation Information

You can book accommodation via the website. Prices are indicated below. Please note that travel and accommodation costs will not be covered by the organizers.  

Deluxe Suites (7): RMB 600/suite per night.

Standard room: RMB 120/bed per night; RMB 100/bed for student per night.
9. Executive Secretary and Contacts

Ling-Feng Chen  JIPB Editorial Office 13161594205  010-62836133  chenlf@ibcas.ac.cn
Rui-Xue Liu Yan Tai University  13668656094  0535-6902699 plantbiology2009@163.com
Xue-Ying Zhou Yan Tai University 13805350581 0535-6904913 plantbiology2009@163.com
Receipt of the First Announcement
	Name
	Gender
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1. Please register through the symposium website and pay the registration fee as soon as possible. 

2. Registration fee should be paid to:

    Institution：Botanical Society of China
Bank: Beijing Xidan Sub-branch of Agricultural Bank of China
Account Number: 020101040002984
Or mail the cheque or cash to:

Editorial office of Journal of Integrative Plant Biology
Institute of Botany, Chinese Academy of Sciences

 Nanxincun 20, Haidian District, Beijing, China

Postcode: 100093
Please leave the message saying this is for Yaitai symposium.
   Please get back to us before April 15, 2009 if you are interested.
